

## Referat af bestyrelsesmøde 27-01-2022

Deltagere: Jeppe, Morten, Bjørn, Tomas, Thomas og Sebastian

### Navneopråb

Jeppe foretog navneopråb. Følgende personer var tilstede: Jeppe, Bjørn, Morten, Thomas, Sebastian og Tomas.


Jeppe er referent. Morten er dirigent.

Dagsorden for mødet:

1. **Hvad er nyt / Status**
2. **Bank - økonomi**
3. **Vandskade**
4. **Ny dør**
5. **Kiosk**
6. **Kommunikation**
  - a. **Udmelding til medlemmer om klubbens værdier v. Morten**
7. **Forsikringer v. Tomas**
8. **VVS v. Thomas**
9. **Hyggerummet**
10. **EVT**

1. **Hvad er nyt?**
  - a. Det går meget godt. Selvom der stadig er medlemmer der falder fra, optager vi igennemsnit 2 medlemmer om måneden, sådan så medlemsantallet langsomt forøges. Administrativt er der også ro på, selvom diverse vedligeholdts opgaver fylder en del.
2. **Bank – økonomi**
  - a. Det går ok. Jeppe har så småt fået inkrævet alle skyldne kontingentbetalinger, og Marcus vil snarligt afstemme banken så der kan gøres status. Pt. Har klubben ca. 50 tusinde på sin konto.
3. **Vandskade**
  - a. Der har været endnu en vandskade. Den var dog af mindre karakter, er blevet udbedret, og intet tog permanent skade. Regninger bliver dækket af administrator.
4. **Ny dør**

- a. Wegges – Jeppe har muligvis en kontakt til dette firma, som forhåbenligt vil kunne levere en ny låse løsning billigere end det oprindelige tilbud vi fik. Måske kan de også hjælpe med en ny dør.
5. Kiosk
- a. – Sebastian vil gerne øge kiosken månedlige budget. Marcus og Jeppe laver noget beregning på om det er rentabelt.
6. Kommunikation
- a. Discord
    - i. Sebastian vil gerne prøve at sælge ideen om vores discord server til AoS gruppen for at øge antallet af medlemmer der bruger serveren aktivt.
    - ii. Bjørn vil gerne prøve at flytte mere af Necromunda over på discord.
  - b. Udmelding til medlemmer om klubbens værdier
    - i. Sebastian, Jeppe og Morten vil udfærdige et skriv til gruppens kanaler om de værdier som klubben er dannet af.
    - ii. Vi skal blive bedre til at inkludere medlemmer i klubbens ideer og værdier når de gerne vil melde sig ind. F.eks en bedre velkomst mail, og blive bedre til at lave en fysisk fremvisning af lokalerne og byde velkommen på den måde.
    - iii. Tomas lægger op til at vi på en måde opfordre til at vi får gjort vores medlemmer til mere positivt at være aktive på vores sociale medier med billeddeling og lignende for at skabe positivitet og aktivitet.
7. Forsikringer
- a. Vi er blevet forsikret. Tak til Tomas.
8. VVS
- a. Thomas prøver at få et VVS check da der alligevel skal laves omfattende VVS arbejde i resten af bygningen.
    - i. Huske liste til Thomas:
      1. VVS tjek, Varmt vand på første badeværelse, toilettet løber på toilet nr 2.
  - b. Lys: Der skal sættes nye lamper op. Tomas vil gerne hænge dem op. Jeppe og Thomas viser ham vilke nye lamper der skal sættes op og hvor. Der skal også købes nye rør og LED. Det ordnes direkte efter mødet.
9. Hyggerummet
- a. De ødelagte møbler i hyggerummet skal sættes til sortskrald. – Tomas, Morten og Jeppe ordner det. Tentativt er det blevet aftalt at det gøres d. 19/02 2022.
  - b. De uåbnede hylder skal byttes til nyt reolværk/nye medlemskabe. De forsøgt ophængte hylder skal også til storskrald. Forstærkeren skal også ud.
  - c. Morten forslår at indkøbe en ny højttaler. Det er der stemning for: Budget er 1000kr. Jeppe og Morten står for det.
  - d. Når det er gjort kan der blive evelueret yderligere på rummet.
10. EVT
- a. Måtter

- 
- i. Der flere blevet efterspurgt flere 44\*60 måtter. Morten vil gerne kigge hvor de skal skaffes. 4-6 nye måtter. Vender med økonomerne hvad prisen er, så det ikke bliver for dyrt.
  - b. Kontoret
    - i. Hvad skal der ske med det? Riley forslår tærren opbevaring. Folk er umiddelbart imod, fordi de frygter kaos og rod. Jeppe taler for ideen fordi vi mangler plads til måtter, tærren og blood bowl udstyr. Evt. også medlemsskabe.  
Det lader til at der er enighed om at omdanne konteret til yderligere understøtning af spillerummet og yderligere medlemsskabe.
      1. Jeppe og Morten undersøger muligheder for nye medlemsskabe og hylde til tærren. Budget 1-2k.
      2. Bjørn og Tomas bygger et måtteopbevaringssystem. Bjørn er pissen, Tomas er oksen. Budget: 2k.
      3. Jeppe smider sin iMac ud.
      4. Døren fjernes eller låsen fjernes alt efter hvad der er nemmest.
  - c. Tæpper
    - i. Der skal købes nye tæpper. Der kigges på billige tæpper der dækker mest muligt af gulvet i hovedrummet. Jeppe og Morten kigger det.
  - d. ETC tærren
    - i. Er det stadig ønsket, hvem har PayPal og kan lægge ud? WTC store er der det kan skaffes. Kan der laves en RT PayPal konto? Thomas lægger ud.

11. Mødet hæves.

